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 Protokół nr 170/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 22 czerwca 2023 r. 
 

Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.  
 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, , M. Buliński. Stanowi on 
załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 169/2023.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 169/2023. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 169/2023 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                  
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia wniosku w sprawie wszczęcia procedury postępowania o udzielenie 
zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji dla zadania „Przebudowa 
drogi powiatowej Nr 1236N Wlk. Tymawa – Łąkorz – Wawrowice na odcinku Wielka Tymawa 
– Łąkorz (etap 1)”.  
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 
 
Pan Starosta poinformował, że zostanie zmniejszony zakres robót, żeby zmieścić się w 
środkach zabezpieczonych na realizację powyższego zadania. 
Pani Robaczewska poinformowała, że rozpoczyna się  pierwsza procedura przetargowa.  
Pan Wicestarosta zapytał czy mamy czas na powtórzenie przetargu. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że tak mamy czas na powtórzenie przetargu. 
Pan Buliński zapytał, ile będzie wykonanych kilometrów, ponieważ było zaplanowanych 12 km. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że będzie wykonanych 8 km. Dodała, że 3,5 km zostanie do 
wykonania. Wyjaśniła, że wykonane zostaną dwa odcinki, środek drogi nie zostanie wykonany. 
Nadmieniła, że ten odcinek, który został do wykonania nie jest najlepszy ale trzeba to było 
jakoś podzielić. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali więcej pytań. 
 
Wniosek w sprawie wszczęcia procedury trzeciego postępowania o udzielenie zamówienia 
publicznego stanowi załącznik nr 3. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,             
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
powołania komisji do przeprowadzenia zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez 
negocjacji dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1236N Wlk. Tymawa – Łąkorz – 
Wawrowice na odcinku Wielka Tymawa – Łąkorz (etap 1)”. 

Zarząd powołał komisję, w skład której weszli: 
1. Przewodniczący –  Jerzy Czapliński 
2. Sekretarz – Wioleta Puwalska 
3. Członek komisji – Beata Widźgowska 
4. Członek komisji – Krzysztof Andrzejczak 
5. Członek komisji – Marcin Kraszkiewicz 

 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,             
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie upoważnienia dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście Lubawskim 
z/s w Kurzętniku do działania w imieniu zarządcy dróg powiatowych. 
 
Pani Sekretarz poinformowała, że zmiana uchwały związana jest z doprecyzowaniem zadań, 
uprawnień, które wykonuje pani Robaczewska. Poprosiła, żeby dokonać poprawki w paragrafie 
1 i dodać sformułowanie: „i o planowaniu”. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                     
J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Pan Starosta poinformował, że wczoraj wpłynęło pismo pana Józefa Blanka – Burmistrza 
Nowego Miasta Lubawskiego w sprawie zmiany przebiegu drogi wojewódzkiej nr 538, 
stanowiące załącznik nr 4. Dodał, że pismo jest skierowane do pana Waldemara 
Królikowskiego – Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie. Wyjaśnił, że pan 
Burmistrz proponuje zmianę kategorii drogi Nr 15 na terenie Nowego Miasta Lubawskiego 
oraz na terenie gmin. Pan Starosta odczytał pismo. 
Pan Buliński zapytał, kiedy uchwała Rady Powiatu wchodzi w życie. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że uchwała dotycząca drogi Nr 15 wchodzi w życie                 
29 czerwca 2023 r. 
Pan Starosta stwierdził, że nie wiadomo jak się potoczy dalsza procedura jeżeli chodzi o 
powyższą uchwałę. 
Pani Robaczewska stwierdziła, że w piśmie pana Burmistrza nie ma odniesienia do definicji 
drogi wojewódzkiej. Dodała, że powyższe pismo nie jest przez nią do końca zrozumiałe. 
Pan Buliński poruszył kwestię dotyczącą przetargu na drogę na Jamielnik. Zapytał, czy odcinek 
pod stację PKP jest ujęty w przetargu. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że tak powyższy odcinek jest ujęty w przetargu. 
 

/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyjęcia bilansu skonsolidowanego powiatu nowomiejskiego za 2022 r. 
 
Pan Skarbnik szczegółowo omówił bilans skonsolidowany powiatu nowomiejskiego za 2022 r. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Bilans oraz rachunek zysków i strat szpitala sporządzony na dzień 31.12.2022 r. stanowi 
załącznik nr 5. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,             
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały nr LI/308/2022 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 
15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 
nowomiejskiego na lata 2023 – 2037.  
 
Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu. Poinformował, że 
dokonana zostanie zmiana w budżecie powiatu w załączniku Nr 6 w punkcie 2, to znaczy do 
nazwy zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1236N Wlk. Tymawa-Łąkorz-Wawrowice na 
odcinku Wielka Tymawa – Łąkorz zostanie dopisane: „(etap 1)”. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr LI/309/2022 Rady Powiatu w 
Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 
powiatu nowomiejskiego na 2023 r. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 
Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 

                                                                                                                Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                         Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


